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Prefectul Capitalei: Restaurantele, barurile, cafenelele vor functiona la o capacitate

de maximum 30%, începând de luni

Prefectul Capitalei, Traian Berbeceanu, a anuntat vineri ca în cadrul Comitetului Municipiului Bucuresti

pentru Situatii de Urgenta (CMBSU) s-a decis ca începând de luni sa fie relaxate mai multe masuri

restrictive impuse în contextul pandemiei de COVID-19, astfel încât restaurantele si salile de spectacol vor

functiona la o capacitate de maximum 30%.

"În Bucuresti astazi am înregistrat o rata de infectare de 2,52 la mia de locuitori. Este a treia zi consecutiva în care

incidenta este sub 3 la mie, fapt pentru care, din punct de vedere legal, a trebuit sa convocam Comitetul Municipal

pentru Situatii de Urgenta, sa analizam situatia si sa luam o hotarâre. Astfel, cu 47 de voturi 'pentru', un vot

"împotriva" si patru abtineri s-a hotarât ca, începând de luni, de la 0.00, deci din 25 ianuarie, sa fie relaxate mai

multe masuri restrictive existente în vigoare la acest moment. Masurile de relaxare vizeaza domeniul HORECA.

Restaurantele, barurile, cafenelele vor functiona în intervalul orar 6.00-21.00 la o capacitate de maximum 30%, cu

respectarea tuturor normelor stabilite prin lege", a precizat el, în cadrul unei declaratii acordate presei.

Berbeceanu a mentionat ca în sali de spectacol, teatre si cinematografe va fi permis accesul publicului în limita a

30% din capacitate. Totodata, operatorilor licentiati în domeniul jocurilor de noroc li se va permite functionarea în

limita a 30% din capacitatea salilor, în intervalul orar 6.00-21.00.

"Recomandam cetatenilor Municipiului Bucuresti prudenta. Şi autoritatile sunt prudente si, pe de o parte, acesta

este motivul pentru care am hotarât ca aceste masuri sa fie relaxate începând cu data de luni. Pe de alta parte, am

considerat ca toti operatorii economici sa aiba timpul necesar sa amenajeze salile dedicate activitatii pe care o

desfasoara, în conformitate cu prevederile legale. În mod categoric, vom fi intransigenti. Anterior sedintei

extraordinare a Comitetului Municipal pentru Situatii de Urgenta am avut o întâlnire cu sefii Politei, Jandarmeriei

si IGSU de pe raza Municipiului Bucuresti. Am hotarât intensificarea controalelor pentru a verifica modul în care

sunt respectate normele în vigoare", a spus prefectul.

Prefectul a adaugat ca Ministerul Sanatatii a recomandat o temporizare a masurilor de relaxare, dar ca decizia

comitetului a fost sa respecte prevederile actelor normative.

"Chiar înaintea începerii sedintei de comitet pentru situatii de urgenta am primit o adresa de la Ministerul Sanatatii,

prin care ni se facea o asemenea recomandare, sa temporizam relaxarea. Noi, însa, trebuie sa tinem cont de faptul

ca suntem aici sa luam în considerare aceleasi cifre, aceiasi indicatori si aceleasi acte normative pe care le-am avut

în vedere atunci când am impus restrictiile, pentru ca asa este si moral si legal", a declarat Berbeceanu.
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